
طارمی، آقای پنالتی

طارمی یک بار دیگر پنالتی گرفت و توانست این پنالتی را 
به گل تبدیل کند تا به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب 
ش��ود. ریوآوه که مهدی طارمی را در اختیار دارد، توانست 
در هفته بیست و ششم لیگ پرتغال با یک گل موریرنسی را 
شکست دهد. مهدی طارمی در این دیدار بار دیگر توانست 
هنر پنالتی گرفتن خود را نشان دهد. او برای هفتمین بار 
در این فصل پنالتی گرفت و خودش پشت توپ قرار گرفت 
و توانس��ت گلزنی کند تا نهمین گل این فصل خود را در 
لیگ پرتغال به ثمر رساند. البته طارمی در بازی های قبل 
پنالتی های خود را به بازیکنان دیگر داده بود و در صورتی که 
این پنالتی ها را خود او به ثمر می رساند، می توانست رکورد 
گل های خود را افزایش دهد. مهاجم ایرانی بعد از این دیدار 
توانس��ت عنوان بهترین بازیکن زمین را به دست بیاورد و 
نشان دهد چرا تیم های بزرگی چون بنفیکا، اسپورتینگ و 
پورتو خواهان به خدمت گرفتن این بازیکن هستند و تلاش 

خودشان را برای جذب طارمی شروع کرده اند. 

شعار »جان سیاه پوستان مهم است« 
پشت پیراهن  بازیکنان لیگ جزیره

یک رسانه انگلیسی خبر داد در واکنش به نژادپرستی 
در آمریکا، سازمان لیگ برتر فوتبال انگلیس اقدامی جالب 

انجام می دهد. 
نشریه »گاردین« انگلیس خبر داد بازیکنان لیگ جزیره 
در هفته اول ازس��رگیری مسابقات با پیراهن هایی که شعار 
»Black Lives Matter« یعنی جان سیاه پوس��تان مهم 
است در پش��ت آنها به جای نام خانوادگی حک شده، وارد 
زمین بازی می شوند. همچنین قرار شده در ادامه  بازی های 
لیگ جزیره در ابتدای هر بازی یک دقیقه سکوت به احترام 
قربانیان ویروس کرونا انجام شود. این اقدام سازمان لیگ جزیره 
در راستای مبارزه با نژادپرستی در دنیا و بویژه در پی کشته 
شدن جرج فلوید، شهروند رنگین پوست آمریکایی به وسیله 
پلیس سفید پوست صورت گرفته است. »جان سیاه پوستان 
)Black Lives Matter :مه��م اس��ت« )ب��ه انگلیس��ی 
ی��ک جنب��ش اجتماعی بین المللی اس��ت ک��ه از جامعه 
سیاه پوس��تان آمریکا آغاز ش��د و برای مقابله با خشونت و 

نژادپرستی علیه سیاه پوستان فعالیت می کند. 

مرگ مربی عراقی بر اثر کرونا
س��رمربی س��ابق تیم  ملی نوجوانان عراق بر اثر ابتلا به 
ویروس کرونا جان خود را از دست داد. به گزارش الریاضیه، 
علی هادی یکی از چهره های بزرگ فوتبال عراق به ش��مار 
می آمد که هم در دوران بازیگری و هم در دوران مربیگری 
عملکرد خوبی از خود نشان داد. علی هادی در 53 سالگی 
بر اثر ابتلای به ویروس کرونا جان خود را از دس��ت داد تا 
یک��ی از قربانیان فوتبالی این ویروس لقب بگیرد. هادی در 
دوران بازیگ��ری خود با پیراهن الزوراء 4 بار عنوان قهرمانی 
را در لیگ عراق به دست آورد و در دوران مربیگری هم در 
تیم زاخو و تیم  ملی نوجوانان عراق فعالیت کرد. فدراسیون 
فوتبال عراق در پیامی مرگ علی هادی را به خانواده فوتبالی 

این کشور تسلیت گفت. 

بیرانوند: بلیت بازگشتم برای 
چهارشنبه است اما شاید هم برنگردم!

دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس دیروز گفت: من صبح 
فردا)ام��روز( به بلژیک می روم و بلیت بازگش��تم هم برای 
روز چهارشنبه تهیه شده است. علیرضا بیرانوند، دروازه بان 
ملی پوش تیم فوتبال پرسپولیس روز شنبه برای پیگیری  امور 
مربوط به سفرش به بلژیک برای حضور در تست های پزشکی 
تیم آنتورپ، در فدراسیون فوتبال حاضر شد. بیرانوند پس از 
حضور در فدراسیون فوتبال در جمع خبرنگاران درباره سفرش 
به بلژیک تصریح کرد: ساعت 5 صبح فردا بلیت دارم و بلیت 
بازگشتم هم برای روز چهارشنبه تهیه شده است اما شاید هم 
برنگردم! وی ادامه داد: من قبل از قرارداد رسمی باید ابتدا در 
تست های پزشکی باشگاه آنتورپ شرکت کنم و قراردادم هم 
از تاریخ 11 تیرماه با این باشگاه آغاز خواهد شد. دروازه بان تیم 
فوتبال پرسپولیس در واکنش به سؤال خبرنگاران مبنی بر 
اینکه چون شهروند اروپا نیست طبق قوانین جدید دیپورت 
می شود، به شوخی پاسخ داد: قرار است جت شخصی برایم 
به خرم آباد بفرس��تند! بیرانوند همچنین درباره جذب یک 
دروازه بان دیگر توسط باشگاه آنتورپ نیز گفت: به درخواست 

خودم بوده است تا رقیب داشته باشم )با خنده(!
علیرضا بیرانوند در جریان حضورش در فدراس��یون 

فوتبال جایزه رویایی فوتبال آسیا را نیز دریافت کرد. 

اخبار

ورزشی
علیرضا رضایی سرمربی تیم کشتی دانشگاه آزاد شد

علیرضا رضایی، دارنده مدال نقره المپیک و برنز سنگین وزن کشتی آزاد جهان سرمربی تیم دانشگاه آزاد اسلامی شد. امیرعباس 
لشکری، رئیس مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد اسلامی با بیان اینکه علیرضا رضایی به عنوان سرمربی تیم کشتی آزاد 
دانشگاه آزاد انتخاب شده، خاطرنشان کرد: سرمربی تیم کشتی فرنگی دانشگاه آزاد اسلامی نیز بزودی مشخص خواهد شد. 

ب��ا بالا گرفتن اختلافات بی��ن کارگزاران 
سابق و فعلی، مدیرعامل باشگاه استقلال 
با شکایت کارگزار سابق خود مواجه شده است. در چند روز اخیر، 
اختلافات کارگزاران قبلی و فعلی باش��گاه استقلال به مهم ترین 
مسأله باشگاه تبدیل شده است. این اختلاف به جایی رسیده که 
باشگاه اس��تقلال برای درآمدزایی اش، به خاطر کارگزار قبلی به 
مشکل خورده است. احمد سعادتمند درباره کارگزار سابق استقلال 
ادعا کرده این کارگزار یک ریال هم به باشگاه پرداختی نداشته است. 
او در این باره اظهارکرد:  باشگاهی که باید قرارداد بازیکنان و کادر 
فنی را بدهد، برای هر مسابقه حدود 13۰ میلیون تومان هزینه کند 
و برای تمرینات، پرواز و سایر موارد هزینه بپردازد، طی قراردادی، 
درآمدزایی باشگاه را به این شرکت می سپارد که ریالی برای این 
باش��گاه درآمد نداشته است. چرا باشگاه باید با این شرکت ادامه 
همکاری دهد؟ این مسأله باعث شد تا مدیرعامل استقلال با کارگزار 
دیگری به تفاهم  برسد و این اتفاق موجب شد کارگزار قبلی باشگاه 
از احمد سعادتمند به خاطر تفاهمنامه با کارگزار جدید شکایت 
کند. طبق گفته  یکی از اعضای کادر مدیریتی باشگاه استقلال، 
کارگزار قبلی باشگاه استقلال از احمد سعادتمند شکایت کرده است. 

پش�ت پرده صدور حکم  ■
جلب مدیرعامل استقلال

مدیرعامل کارگزار پیشین 
باشگاه استقلال توضیحاتی را 
پیرامون شایعات مطرح شده 
برای گرفتن حکم جلب احمد 
ارائه کرد. مجید  سعادتمند 
خاکساری درباره شایعاتی که 
پیرام��ون صدور حکم جلب 
برای احمد سعادتمند توسط 

کارگزاری آریابرتر مطرح شده است، اظهار داشت: این شایعه کذب 
محض است. حکم جلبی برای مدیرعامل استقلال نگرفته ایم. او در 
این باره گفت: شرکت ما قراردادی را           با استقلال منعقد کرده بود 
اما به یکباره باشگاه بدون در نظر گرفتن قرارداد با ما، قراردادی 
را           با یک ش��رکت دیگر منعقد کرد. همین باعث ش��د از طریق 
مجاری قانونی خواستار حق نادیده گرفته شده شرکت مان شویم 
و مراجع قضایی نیز طبق قانون از مدیرعامل استقلال برای ادای 
توضیحات دعوت به عمل آوردند. خاکساری تأکید کرد: متأسفانه 

ش��انتاژهایی صورت گرفته 
که ما حکم جلب گرفته ایم، 
در حال��ی که مراجع قضایی 
برای توضیحات از فردی که 
شکایت صورت گرفته، دعوت 
می کنند و شاید مدیرعامل 
اس��تقلال در تاریخ مقرر به 
مراجع قضایی مراجعه نکرده 
است. اینکه برخی  با شانتاژ 
فضا را           به سمتی ببرند که ما 
حکم جلب           گرفته ایم، کار درستی نیست. مدیرعامل کارگزار پیشین 
استقلال با اشاره به اینکه سعادتمند هنوز هم برای ارائه توضیحات 
به مراجع قضایی فرصت دارد، یادآور شد: ما پیش از این 2 جلسه 
با آقای س��عادتمند برگزار کردیم و خواستار حل مشکل شدیم. 
متأسفانه در یکی از جلسات تهدید رسانه ای شدیم و رفتار خوبی 
با ما صورت نگرفت. صحبت ما هم این اس��ت که اگر قراردادی 
امضا شده، نباید یک طرفه فسخ شود ولی متأسفانه این اتفاق در 
قبال شرکت ما رخ داده و ما هم باید از حقوق جایی که در آن کار 

می کنیم دفاع کنیم. بنده خودم یک استقلالی قدیمی هستیم و 
فکر نمی کنم کسی در این مدتی که ما به باشگاه خدمات می دادیم، 
یک عکس یا مصاحبه از من دیده باشد. مدیرعامل شرکت آریابرتر 
که با فارس صحبت می کرد، ادامه داد: نکته جالب تر اینجاست که 
آقای سعادتمند پیش از حضور به عنوان مدیرعامل، در زمان عقد 
قرارداد با شرکت ما ریاست هیأت مدیره استقلال را           برعهده داشت 
و در تاریخ 22 خرداد ماه سال گذشته قرارداد ما امضا شده و 2 ماه 
قبل از آن هم کش و قوس هایی وجود داشت تا این قرارداد به مرحله 
نهایی برسد. خود آقای سعادتمند در جریان همه این اتفاقات به 
عنوان رئیس هیأت مدیره قرار داشته است. وی با بیان اینکه این 
کارگزاری در استقلال زیرساخت ایجاد کرده است، یادآور شد: باز 
هم قرار است جلسه ای با حضور اعضای هیأت مدیره برگزار شود 
و درباره مسائل مختلف صحبت کنیم اما روش های پوپولیستی 
را           نمی پس��ندیم و اجازه نمی دهیم با آبروی شرکت بازی شود. 
خاکسار با تکذیب فعالیت یکی از اعضای هیأت مدیره استقلال در 
این کارگزاری گفت: متأسفانه هر روز ما را           به یک عضو هیأت مدیره 
وصل می کنند در حالی که نوع فعالیت شرکت ما مشخص است. 
کارگزاری آریا برتر هیچ ربطی به اعضای هیأت مدیره استقلال ندارد. 

با توجه به اینکه برخی تیم های لیگ برتری 
والیبال قصد دارند از ابتدای تیرماه تمرینات 
گروه��ی خود را برای فصل جدید آغاز کنند، به نظر می رس��د 
فدراس��یون والیبال باید در کنار توجه به بدهی های باش��گاه ها، 
نظارت کافی و جدی برای گرفتن تست های پزشکی از ورزشکاران 
همه باشگاه ها نیز داشته باشد. پس از نزدیک به 4 ماه که ورزش 
جهان به  خاطر شیوع ویروس کرونا تعطیل بود، این روزها کم کم 
شاهد بازگشایی لیگ های رشته های مختلف ورزشی در کشورهای 
مختلف، با رعایت اصول بهداشتی و گرفتن تست های پزشکی از 
ورزشکاران هر رشته هستیم. فصل گذشته لیگ برتر والیبال ایران 
نیز از جمله مسابقاتی بود که به  خاطر شیوع گسترده کرونا نیمه کاره 
به اتمام رسید. حالا طبق اعلام فدراسیون والیبال، بر اساس برنامه 

تدوین شده از سوی کمیته رویدادها و مسابقات فدراسیون، در 
صورت تایید ستاد ملی مقابله با کرونا، سی و چهارمین دوره مسابقات 
والیبال قهرمانی باشگاه های برتر مردان ایران، از شهریورماه سال 
جاری آغاز می شود. با این وجود نقل و انتقالات برای فصل جدید 
لیگ از هفته ها قبل تر آغاز شده و اکثر تیم ها هم نفرات مد نظر 
خود را جذب کرده اند اما موضوع مهم بحث آغاز تمرینات تیم ها از 
ابتدای تیر ماه و بحث گرفتن تست های پزشکی از ورزشکاران این 
رشته است. از هفته گذشته با اعلام ستاد ملی مبارزه با کرونا، اجازه 
بازگشایی باشگاه های والیبال در سراسر کشور با رعایت پروتکل های 
بهداشتی صادر شد که بر همین اساس، برخی تیم های لیگ برتری 
مانند شهرداری ارومیه قرار است از ابتدای تیر ماه تمرینات گروهی 
خود را برای حضور در فصل جدید لیگ آغاز کنند. پیش از این برای 

آغاز تمرینات گروهی تیم های فوتبالی جهت حضور در لیگ برتر، 
ستاد ملی مبارزه با کرونا باشگاه ها را موظف کرد تقریبا هر یک یا 
2 هفته یکبار از بازیکنان خود تست  کرونا بگیرند اما تاکنون بحثی 
در این باره برای تیم های والیبالی مطرح نش��ده است؛ موضوعی 
که با توجه به شرایط برگزاری مسابقات والیبال )در فضای بسته 
سالن ها، لمس مکرر توپ با دست توسط بازیکنان و...(  نیازمند 
نظارت جدی تری اس��ت. س��تاد ملی مبارزه با کرونا به تیم های 
فوتبالی اعلام کرده بود قبل و بعد از آغاز تمرینات هر 5 روز یک 
بار تست های پزشکی را برای بازیکنان خود انجام دهند که اکثر 
تیم های فوتبالی نیز تاکنون حدود 3 یا 4 مرتبه این تست ها را از 
ورزشکاران خود گرفته اند و چنین نظارت پزشکی در والیبال نیز 

ضروری به نظر می رسد. 

ماجرای حکم جلب مدیرعامل باشگاه استقلال

بازداشتی در کار نیست

با نزدیک شدن به زمان آغاز تمرینات باشگاهی والیبال

ونا نیست خبری از تست کر

فوتبال

والیبال

زینب حسینی: صحبت هایی که درباره کادر فنی تیم  ملی بسکتبال 
و تغییر احتمالی آن برای المپیک توکیو بیان شده، چیزی نیست 
جز گریه بر سر قبر خالی؛ وقتی نه قراردادی در کار است و نه اردو 
و رویدادی پیش رو! آنچه این روزها بسکتبال و تیم  ملی بزرگسالان 
این رشته را بر سر زبان ها انداخته، بازی پوچی است که بدون هیچ 
بهانه قابل استنادی آغاز شد اما می تواند تبعات سنگینی برای این تیم 
المپیکی داشته باشد. داستان از آنجا آغاز شد که رامین طباطبایی، 
رئیس فدراسیون بسکتبال در واکنش به برخی پرسش های مطرح 
پیرامون وضعیت تیم  ملی و مربیانش، صحبت هایی را عنوان کرد 
که گمانه زنی ها را بیش از هر چیز به سمت تغییرات احتمالی سوق 
داد و پایان همکاری با مهران شاهین طبع! صحبت درباره شخص 
مهران ش��اهین طبع نیست، صحبت درباره مربی ای است که تیم 
 ملی بسکتبال را در بدترین شرایط ممکن تحویل گرفت و حالا در 
حالی کنار گذاشتن احتمالی او مطرح شده که این تیم به جهت 
سهمیه ای که برای المپیک در اختیار دارد، در بهترین دوره خود قرار 
گرفته است. مهران شاهین طبع بهمن ماه سال ۹۶ و درست یک ماه 
پس از آغاز دوره ریاست رامین طباطبایی در فدراسیون بسکتبال، 
هدایت تیم  ملی را بر عهده گرفت. وی تیمی را تحویل گرفت که 
حتی بازی به عراق را واگذار کرده بود و باید امتیاز لازم برای ورود 
به جام  جهانی و کسب سهمیه المپیک از این جام را در رقابت با 
تیم هایی مانند استرالیا، نیوزیلند، فیلیپین و... جمع می کرد. البته 
آنچه کار تیم  ملی را در پنجره های باقیمانده از انتخابی جام جهانی 
س��خت کرده بود فقط امتیازات از دست رفته نبود، صحبت هایی 
که از ماست و دوغ شروع شد و تا قهر و غیبت و انتقاد مدعیان و 
حتی به میان آمدن پای رئیس کمیته ملی المپیک هم پیش رفت و 
باعث سنگین تر شدن سایه حواشی بر سر تیم  ملی شد، خیلی بیشتر 
این تیم و تصمیم گیرندگانش را تحت فشار قرار داد. شاهین طبع اما 
علاوه بر هدایت فنی بازیکنان، حواشی پیرامونی را هم مدیریت کرد 
و اینگونه تیم  ملی را از دهان شیر بیرون کشید و به توکیو رساند. 
قرار بود اعزام آخر هم با نظارت و هدایت شاهین طبع انجام شود 
اما بعد از چند ماه ورق به  گونه ای برگشته که عمل به این قول و 
قرار منوط به اما و اگرهایی شده که قرار است توسط کمیته فنی 

تعیین شود اما مشخص نیست با چه ملاکی. 
آن روی سکه رفاقت و حمایت ■

در دوره ای که هدف همه رش��ته ها و تیم ها و ورزش��کاران از 
تمرین و اردو و اعزام، دستیابی به سهمیه المپیک بود، تیم ملی 
بسکتبال به این مهم دست یافت. قاعدتا برای تعیین عملکرد یک 
مربی هم متر و معیاری منطقی تر از المپیکی کردن یک رشته 
نیست. قطعا به همین دلیل بود که رامین طباطبایی بعد از پایان 
کار ایران در جام  جهانی و مسجل شدن سهمیه المپیک، تاکید 
کرد که قرارداد س��رمربی تیم  ملی به مدت یک س��ال و تا پایان 
المپیک تمدید خواهد ش��د. به هر حال مهران شاهین طبع در 
دوره ریاست محمود مشحون حضور در رأس کادر فنی تیم  ملی 
را نپذیرفت اما به فاصله چند ماه و درست یک ماه بعد از انتخابات 
فدراس��یون بسکتبال برای این مسؤولیت اعلام آمادگی کرد. اما 

حالا چه شده که طباطبایی به فکر حذف شاهین طبع افتاده آن 
هم باوجود موفقیت های او؟!

تعویق المپیک بهانه است؟! ■
طباطبایی تعویق المپیک را بهانه تصمیم گیری درباره وضعیت 
کادر فنی عنوان کرده و گفته: »طبیعی است وقتی شرایط تا این 
حد تغییر کرده، باید روی خیلی از موارد دیگر تجدیدنظر شود، از 
جمله همکاری با مربیان؛ در این زمینه کمیته فنی و تصمیماتش 
تعیین کننده اس��ت. هر نظری این کمیت��ه بدهد، همان را اجرا 
می کنی��م«. در این میان اما نمی ت��وان از تاثیرات تصمیمی که 
فدراسیون بسکتبال برای »اعلام پایان مسابقات بدون قهرمان« 
گرفت، به س��ادگی عبور کرد. این تصمیم بیشتر از هر تیمی با 
اعتراض شهرداری گرگان همراه بود که مرحله مقدماتی لیگ را با 
صدرنشینی و تنها 2 باخت میلیمتری به پایان رسانده بود. طبیعی 
بود که این تیم به دنبال احقاق حق خود از لیگ نیمه کاره ای بود که 
برخلاف دیگر رشته ها که در وضعیت مشابه قرار داشتند، برای آن 
قهرمانی تعیین نشد و حتی اعزام های بین المللی احتمالی هم منوط 
به تصمیم گیری های آتی شد! به نظر می رسد همین تصمیمات و 
اعتراضات بعد از آن- توسط گرگانی ها- حالا یقه شاهین طبع را 
گرفته که اتفاقا بعد از مشورت با رئیس فدراسیون هدایت شهرداری 
گرگان را عهده  دار شده بود، اگرنه تعویق المپیک به تصمیم گیری 
جدید درباره مربی ای که کارنامه ملی و باشگاهی اش در همین 
یک سال گذشته گویای عملکردش است، چه ارتباطی دارد، آن  

هم در شرایطی که نه به بار است و نه به دار. 

دعوا بر سر »هیچ و پوچ« ■
به خاط��ر ادامه بحران کرونا هنوز هیچ مجوزی برای ش��روع 
فعالیت ها آن  هم در رشته ای پربرخورد مثل بسکتبال داده نشده 
است، تقویم فدراسیون های جهانی و آسیایی این رشته برای ماه های 
آینده هنوز تصویب نشده و مهم تر اینکه برگزاری خود المپیک قطعی 
و صددرصد نیس��ت. در این شرایط که تیم  ملی نه تقویمی برای 
اردو دارد و نه برنامه ای برای اعزام و اصلا مشخص هم نیست تا چه 
زمان این وضعیت ادامه خواهد داشت، صحبت از تغییر کادر فنی 
و تصمیم گیری برای آن چه لزومی دارد؟ حکایت آن، چه چیزی 
است جز گریه بر سر قبر خالی و دعوا بر سر هیچ و پوچ بویژه که در 
عمل هم ماه هاست از پایان همکاری فدراسیون بسکتبال و سرمربی 
تیم  ملی می گذرد. باوجود تاکیدی که بر تمدید یک ساله قرارداد 
مهران شاهین طبع شده بود، وی از شهریورماه گذشته قراردادی 
با فدراس��یون ندارد. او بدون قرارداد 2 بازی تیم  ملی را اسفند ماه 
گذشته در انتخابی کاپ آسیا مدیریت کرد، بنابراین در پس صحبت 

از بررسی و تصمیمات جدید چه دلیل و الزامی است؟
چرخش یکباره رئیس بعد از ایجاد حرف و حدیث ■

رئیس فدراسیون بسکتبال با صحبت های نه چندان قاطع خود 
درباره مربیان تیم  ملی و بویژه مهران شاهین طبع و انداختن توپ 
تصمیم گیری برای آنه��ا در زمین کمیته فنی، ابهامات پیرامون 
جابه جایی و تغییرات در کادر فنی تیم  ملی را ایجاد کرد اما بعد 
از فراگیری این موضوع، وی تغییر موضع داد! در اظهار نظر اخیری 
که طباطبایی پیرامون کادر فنی تیم  ملی بسکتبال داشته این گونه 

عنوان کرده که »فعلا تصمیم جدیدی نخواهیم داشت تا ببینیم 
چه می شود«؛ همین تغییر موضع هم خود جای سوال دارد و اینکه 
»بساط حرف از تغییرات چرا پهن شد که این گونه جمع شود؟« 
شاید هدف باز کردن راهی برای جذب یک مربی خارجی بوده اما 
آیا در این شرایط کرونایی چنین همکاری هایی شدنی است؟ اگر 
هم هدف در اختیار گرفتن یک ایرانی بهتر است، چه فاکتوری قرار 
است ملاک باشد جز کارنامه عملکرد؟ همین هاست که ابهامات 
این پرونده، در میان بودن پای برخی و شاید هم منفعت طلبی های 

مقطعی فدراسیون را پررنگ تر می کند.
رئیس زهرچشم گرفت یا خودزنی کرد؟ ■

بعید نیست مطرح شدن همه حرف و حدیث ها پیرامون سرمربی 
تیم  ملی بسکتبال برای »زهرچشم« گرفتن از او باشد و یادآوری 
جایگاه ریاست و تاثیرگذاری حرف ها و تصمیماتش؛ به هر حال اینگونه 
تصور شده که در اعتراضات به تصمیم فدراسیون، رد پای شاهین طبع 
وجود داشته و قاعدتا این مسأله به مذاق رئیس فدراسیون خوش 
نیامده است اما آیا وی این را در نظر داشته که همکاری و قرارداد 
برای آن، یک جریان دو طرفه است و شاید اصلا مهران شاهین طبع 
تمایلی به ادامه آن نداشته و حتی می توانست به جای سکوت، همین 
را مطرح کند و اینگونه آب پاکی را روی دس��ت فدراسیون بریزد، 
بویژه که چیزی برای از دست دادن ندارد؟ با همه اینها فدراسیون 
بسکتبال- به هر دلیلی- دست روی ویترین خود که اتفاقا موفق ترین 
بخش کارنامه اش بوده، گذاش��ت و آن را درگیر حواشی کرد. این 
خودزنی فدراس��یون مشخص نیست چه سرانجامی داشته باشد. 

رئیس فدراسیون بسکتبال بر سر موضوع سرمربی تیم  ملی  زهر چشم گرفت یا خودزنی کرد؟
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